
Notulen vergadering Stichting Dorpsraad Opperdoes dd. 14 december 2022 
 
Aanwezig waren: 
Van de dorpsraad: Piet Boersma, voorzitter, Dirk Jan Vos, secretaris , Kees Zwaan, penningmeester,  
Ton Broedersz, Bas Reuvers, Daniëlle Schoonderwoerd. Krijn Smit (oud secretaris)  
Harry Katstra (uitsluitend agendapunt 6. presentatie kernvisie) 
Met kennisgeving afwezig: Peter van der Heiden (commissielid) 

1. Opening: 
De vergadering werd door voorzitter Piet Boersma geopend. Er werden geen andere punten ter 
vergadering ingebracht. Dit is een besloten bestuursvergadering.  
De voorzitter verwelkomt Krijn Smit als oud-secretaris en Harry Katstra, communicatie deskundige 
namens de gemeente Medemblik. 
 

2. Vaststellen agenda: 

Agendapunt 6. Presentatie kernvisie wordt naar voren gehaald in verband met de aanwezigheid van 
Harry Katstra, die zich voorstelt. Vervolgens wordt onder leiding van Harry de organisatie en 
communicatie ten behoeve van de presentatie van de kernvisie besproken. 
Datum 1 februari op locatie Torenschouw is reeds vastgelegd en de techniek wordt door Harry met het 
dorpshuis afgestemd. Harry adviseert om zo snel mogelijk de lijst met genodigden te maken en die 
vervolgens aan te schrijven met een ‘safe the date’ en het verzoek zich snel aan te melden.  Hij zal 
hiervoor een concept tekst aanleveren aan Dirk Jan. Het doel is 80 deelnemers, waaronder ca. 10 
genodigden van de gemeente Medemblik.  Maximaal kunnen er 100 personen in de zaal.   
Daniëlle stelt voor dat het een openbare avond wordt in plaats van besloten. Dat voorstel wordt 
aanvaard. Belangstellenden kunnen zich voor deze avond aanmelden onder de beperking ‘vol is vol’. 
Daniëlle stelt zich beschikbaar als presentatrice, hetgeen met enthousiasme wordt ontvangen. 
Voor de aankondiging aan de bewoners van Opperdoes wordt de dorpskrant als medium gezien. 
Dirk Jan zal checken hoe het zit met de verschijningsdatum van januari. Krijn stuurt een lijstje met de 
datumplanning van de dorpskrant naar Dirk Jan. 

Na de beantwoording van vragen van de dorpsraad  bedankt de voorzitter Harry Katstra voor zijn 
inbreng, waarna deze de vergadering verlaat. 

Vervolg met de overige agendapunten: 

3. Notulen van de dorpsraadvergadering van 22 november 2022. 
Redactioneel is er 1 opmerking n.l. dat Joke Kool geen ‘belangstellende’ is, maar ‘raadscommissielid. 
Dit wordt op 2 plaatsen gecorrigeerd.  
De voorzitter brengt ter discussie de vraag in hoeverre namen van gemeenteraadsleden, 
raadscommissieleden en anderen vermeld moeten worden in de notulen. Na een korte discussie 
wordt dit akkoord en zelfs wenselijk bevonden, vanwege de transparantie.  
In de volgende vergaderingen zal de voorzitter bij zijn welkomstwoord vermelden dat ingeval iemand 
niet met name genoemd wil worden in de notulen hij/zij dit kenbaar moet maken tijdens de 
vergadering. Hiermee zijn de notulen vastgesteld. 

Naar aanleiding van de notulen meldt Ton Broedersz zich af voor de bijeenkomst ‘verkeersveiligheid’ 
van de Stichting Dorpswerk op 21 december a.s. Piet neemt dit over via deelname aan de online 
sessie. 



Aktiepunten van de notulen 22 november 2022: 
Alleen het punt van de vuilcontainers (‘Landje en Hogewerf) staat nog open. Piet heeft dit punt van 
Bas overgenomen en krijgt nu ook geen antwoord van de gemeente, ondanks herhaald verzoek om 
teruggebeld te worden. HVC verwijst ook naar de gemeente Medemblik i.v.m. eigendom grond, 
waarop de containers staan. 
Hij zal zich nu wenden tot Wendy Burger, de secretaresse van wethouder Harry Nederpelt . 
Deze communicatieproblemen zullen we ook vastleggen in onze monitoring (actie Dirk Jan) in het 
kader van de algehele problematiek van communicatie tussen gemeente en dorpsraden/stadsraad. 

4. Mededelingen 

- Bezwaar ‘Landje: Piet leest de tekst van de reactie van de dorpsraad op het verweerschrift van de 
gemeente Medemblik voor. De behandeling is op 15 december a.s. Van de dorpsraad bestaat de 
delegatie uit Piet Boersma (voorzitter) en Krijn Smit (oud secretaris), die dit dossier nog onderhanden 
heeft. 
Discussie:  
Ton Broedersz vraagt om aan het einde van het verweer nogmaals duidelijk aan te geven:  wat wil de 
dorpsraad bereiken met dit bezwaar? Hieruit volgt dat daarbij verwezen wordt naar onze kernvisie op 
dit onderwerp. 

- West-Fries kader duurzame energieopwekking zon en wind.  Dirk Jan is op 6 december bij de inloop 
avond in Bovenkarspel geweest en doet kort verslag. Van de gemeente volgt er nog een publiek 
verslag van deze avond. Het geheel is onderdeel van de Regionale Energie Strategie (RES) . Het ging 
vooral om de inpassing van zonnepanelen en windmolens in het landelijk gebied. Het doel is het open 
Westfriese landschap in takt te houden. Er is een ‘procesparticipatie’ van belanghebbenden voorzien, 
waaronder ook inspraak en advies van ‘kernraden’.  
Planning: in januari 2023 is er een lokale inspraakronde met inloop avond en in april wordt het beleid 
voorgelegd aan de 7 Westfriese gemeenten.  

5. Ingekomen stukken 

- Van Hans Verschoor bestuurslid Dorpswerk – NH is belangstelling getoond om deel te nemen aan het 
overleg van de dorpsraden. Piet zal contact opnemen. 

- Diverse stukken van  Jasper de Boer (advocaat) inzake het bezwaarschrift voor ’t Landje (behandeld 
onder punt 4) 
 
- Kopie van een motie van’ Hart voor Medemblik’ ingediend door Rick Mensink  i.v.m. communicatie 
stadsraad en dorpsraden met gemeente. Te behandelen in de vergadering van de raad van de 
gemeente Medemblik op 22 december 2022. 

6. Presentatie kernvisie: is als eerste punt reeds behandeld  
 
7. Overleg dorpsraden met gemeente 
Piet stelt voor om dit punt in de volgende dagelijks bestuur vergadering verder voor te bereiden. 
Hiermee wordt ingestemd. 

8. Voor de rondvraag waren er verder geen punten. 

9. Sluiting 
Hierbij richtte de voorzitter Piet Boersma zich tot Krijn Smit om hem te bedanken voor zijn inzet als 
secretaris van de dorpsraad vanaf de oprichting van de huidige Stichting Dorpsraad Opperdoes, nu  3 ½  



jaar geleden. Krijn bedankte tot slot de mede bestuursleden voor de prettige samenwerking. Hij blijft 
nog betrokken als lid van de dorpsraad vanwege de afhandeling van enkele dossiers o.a. het 
verweerschrift over de bestemming van ’t Landje. Verder zal Krijn actief blijven voor de gemeenschap 
als ‘energie coach’. 

Volgende vergadering (openbaar):  woensdag 18 januari om 19.30 in de Torenschouw. 

Hierna sloot de voorzitter de vergadering. 

 

Samenvatting actiepunten  

Beschrijving van de actie Datum 
vaststelling 

Wie 
verantwoordelijk 

Wanneer 
gereed? 

Deelname aan online bijeenkomst ; verkeer 
Stichting Dorpswerk op 21 december a.s.  
 
 

22-11-2022 Piet neemt dit 
over van Ton via 
deelname aan 
de online sessie. 
 

30-11-2022 

Problemen met vuilcontainers ’t Landje en 
Hogewerf. Bas wordt na vele pogingen nog 
steeds niet teruggebeld door de heer Alders. De 
verantwoordelijke wethouder is Harry Nederpelt. 
Actie: Piet gaat dit overnemen en contact 
opnemen met secretariaat van Harry Nederpelt. 
 Contactpersoon: Wendy Burger. 
 

22-11-2022 Piet 14-12-2022 

Van Hans Verschoor bestuurslid Dorpswerk – NH 
is belangstelling getoond om deel te nemen aan 
het overleg van de dorpsraden. Piet zal contact 
opnemen o.a. over de datum.  
 

14.12.2022 Piet 18.01.2023 

Monitoring communicatieproblemen met 
gemeente vuilcontainers ‘t Landje en Hogewerf 
Invullen excel document 
 

14.12.2022 Dirk Jan  18.01.2022 

Punt 7 van de agenda over communicatie met 
gemeente 

14.12.2022 Dagelijks 
bestuur 

18.01.2022 

    
 
 


